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	Thesis Title
	

	組織博士或碩士學位考試委員會，應依下列規定辦理：
(一) 博士學位考試委員五至九人，其中校外委員均須佔三分之一(含)以上。學位考試委員會設召集人一人，但指導教授不得擔任。 
(二) 博士學位考試委員，除對博士學位候選人所提論文學科有專門研究外，並應具有下列資格之一： 
1. 曾任教授者。
2. 擔任中央研究院院士或曾任中央研究院研究員者。
3. 曾任副教授或擔任中央研究院副研究員，在學術上著有成就者。
4. 獲有博士學位，在學術上著有成就者。
5. 屬於稀少性或特殊性學科，在學術或專業上著有成就者。
前款第3至第5目之提聘資格認定標準，由各研究所所務會議訂定之。

Oral Defense Committee Board Regulations:
1.	5-9 committee members in the board with at least 1/3 off-campus committee members. Committee Chair should be assigned within the board of Committee (Advisor can’t be Committee Chair) 
2. 	Committee members have to be specialists in the areas of student’s thesis research and as well as fulfillment of any of the following qualifications: 
	(1)	Ever served as a Professor.
	(2)	Ever served as an Academian / PI of Academia Sinica
	(3)	Ever served as Associate Professor or Associate Researcher with significant academic achievements.
	(4)	With PhD Degree and significant achievements in academia or professional research areas.
	(5)	Scarce or special sciences with significant achievements in academia or professional research areas.
Qualifications standard for (3)-(5) should be organized and approved by Academia Committee 
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	Qualification applies  
	eg. (4) With PhD Degree and achievements in academia or professional research areas.
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*feel free to add more space if needed.



